

Maryknoll Fathers' School
Purchase of F.3 Mathematics Territory-wide System Assessment (TSA)
supplementary exercises

27 November 2017

Dear Parents/ Guardians,

For preparing the coming TSA Mathematics examination, F.3 students are required to purchase supplementary exercise. The school has arranged bulk purchase of the following supplementary exercise. The details are as follows:

Title	Longman TSA Express—Mathematics TSA Revision & Mock Tests (New Edition)
Publisher	Longman Hong Kong Education
Original Price	\$115
Bulk purchase Price	\$81

Please complete e-notice on or before 5 December 2017. The purchasing fee will be collected from your child's ePayment account on 6 December 2017.

For any enquiry, please contact Mr. Kwok Yu Fai at 2777 5117.

Yours faithfully,

Ho Lik Sang Lobo
Principal

瑪利諾神父教會學校

購買中三數學科全港性系統評估補充練習

敬啓者：為幫助同學預備全港性系統評估數學科考試，中三級學生須購買數學科全港性系統評估補充練習以作學習之用。校方會替同學集體訂購有關之補充練習課本。詳情如下：

課本名稱	朗文 TSA 速習系列—數學科全港性系統評估 (全新版)
出版社	朗文香港教育
原價	115 元正
集體訂購價	81 元正

煩請 台端於 12 月 5 日前填妥電子通告，有關費用將於 12 月 6 日從學生電子繳費帳戶扣除。

若有任何查詢，可於辦公時間內致電 2777 5117，與郭宇輝老師聯絡。

此致

各位家長

瑪利諾神父教會學校
校長 何力生 謹啟

二零一七年十一月二十七日